
Hou Fællesforum 
 

Møde i Havnefokusgruppen 22. august 2013 

  

 Som optakt til det kommunale møde, der afholdes på Egmont på mandag, mødtes medlemmer 

af Hou Fællesforums Havnefokusgruppe torsdag aften i Hou Hallen. 

 

 Der var bred enighed om at Idekataloget stadig er meget aktuelt, og at vi vil spørge ind til om 

Arkitema har set kataloget, og om de forventer at gøre brug af det under processen. 

 

 Både kommunen og Arkitema skriver om borgerinddragelse, og vi håber naturligvis at de 

mener det. Vi vil foreslå at vi mødes med Arkitema et par gange i løbet af de næste par 

måneder, hvor planlægningsfasen skal foregå indtil helhedsplanen præsenteres den 12. 

november. 

 

 En konklusion på vores møde må være at planen skal skabe god sammenhæng mellem by og 

havn, og at der frem for alt skal skabes en atmosfære, som gør at Hou Havn fremover vil blive 

særdeles attraktiv for mennesker fra både nær og fjern.  

 

 

 


